
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община. 
 

Здравейте,  

Изпращам на вашето внимание предложение във връзка с предстоящите промени в 

приема на деца в общинските деткси градини и ясли за гр. София. 

Предложението ми е да се определи прилежащ район за всяко детско заведение, 

аналогично на действащата система за прием на ученици в първи клас.  

Съответно след това да се определи водещ критерий, който да носи най-голям брой 

точки при кандидатстване, на база адресът на кандидатстващия да попада в 

прилежащия район на детското заведение. 

Смятам че така ще се елеминират следните проблеми: 

1. Фаворизирането на определени детски заведения, правещо невъзможен приема 

за тях (макар детето да живее в съседния на градината блок). 

2. Натрупването на множество кандидатури на едно и също лице из всички 

градини с надеждата, че се пази място.  

3. Избягване на ситуацията, в която детето пътува всеки ден 10 км. до 

единственото възможно да го приеме общинско детско заведение (пример Нови 

искър, Кремиковци). 

Наредбата за прием на деца в първи клас ясно защитава позицията, че детето би 

трябвало да посещава образователно заведение, което е с най-благоприятен до неговия 

адрес. 

Предлагам същото да влезе в сила и за децата, кандидатстващи за прием в общински 

детски градини и ясли. 

 

С уважение: 

Мария Красимирова Тракийска 
 


